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Bestyrelsesmøde - Landsbyskolen  

 

Torsdag d. 19. december 2024, København S. 

 

Mødeleder:  Christian Hviid 

Referent:  Christian Hviid 

 

Tilstede:   Christina Christensen, Dan Christensen, Flemming Kirchler, Hanna Alicia Eneby, Lotte 

Stærmose, Mette Hebo, Rasmus L. R. Nørholm og Sandra Torsell-Øltieng. 

 

Fraværende:  Lisa Brønnum 

 

 

Dagsorden Referat 

1. Orientering fra 
skoleleder 

Skolen oplever en stigende søgning til skolen og som følge stigning i 

elevantallet. Det vurderes at skolen har kapaciteten hertil.  

 

Prøveperioden for nye elever forlænges fra to til tre uger for at forbedre såvel 

skolens som elvens grundlag for at vurdere om eleven passer ind i den 

pågældende klasse. 

 

2. Opfølgning på  
projekter 

 

Status på igangværende projekter: 

 

Økonomi 

2.1 Godkendelse af Budget 2025 

Der blev fremlagt et budget med en økonomi i balance.  

Det fremlagte budget blev godkendt af bestyrelsen. 

 

2.2 Højrentekonto 

Bestyrelsen godkendte en binding af en andel af skolens likvider i seks 

måneder på en højrentekonto. 

 

2.3 Fundraising 

Intet nyt. 

 

2.4 (LUKKET PUNKT) 

 

Bygning og fysiske installationer 

2.5 Arbejdsbeskrivelser 

Arbejdsbeskrivelser udarbejdes i løbet af første halvår af 2025. 

 

Landsbyskolen er klassificeret som bevaringsværdig klasse 3.  

Fremtidige ændringer af skolen skal der derfor søges tilladelse til. Det kan 

betyde en længere sagsbehandlingstid som der skal tage højde inden 

igangsætning af kommende bygningsarbejder herunder forbedringer af 

eksisterende. 
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2.6 MuteBox/telefonboks 

Der er anskaffet og installeret en MuteBox på skolen. 

 

2.7 Elektricitet  

Elektrikeren kommer mellem jul og nytår for at færdiggøre arbejdet med 

gennemgang af elektriske installationer. 

 

3. Nye projekter 3.1 Akustik i den store sal 

Akustikken i SFO´en er en udfordring.  

Der tages kontakt til håndværkere for at få lavet et nyt loft snarest muligt. 

 

4. Opfølgning på 
henvendelser fra 
forældregruppe 

 N/A 

5. Evt. 5.1 Hjemmesiden 

Skolens hjemmeside skal enten hostes internt for 1.500 kr./p.a. eller 

eksternt for 400 kr./mdr.  

Endelig beslutning tages på næste bestyrelsesmøde. 

 

5.2 Formøde til byggeriet på Engvej/Jorisvej. 

Informationsmødet blotlagde mulige udfordringer som mangel på 

parkeringspladser i hele området samt med afsætningsmuligheder ved 

Landsbyskole. 

 

Der bliver etableret cykelsti langs banen på Jorisvej og indtil 

kolonihaveforeningen hvor cyklister igen ledes ud på Engvej. 

 

Eventuelle trafikale udfordringer og støj skal tages op med bygherren når 

byggeriet starter op.  

 

6. Næste møde Tirsdag d. 28. januar 2024, kl. 17-19 på Landsbyskolen. 
 

 


